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Pr dags dato vil det ikkje hjelpe oss og sette ned minste areale frå 400 til 350, då det er alt for lite i 
forhold til hjortebestanden som er her. 
Hjorte valde her har skutt ned alle løyvene her dei siste åra, uten av me har sett noko nedgang i bestand. 
Heller motsatt. Meir må til for at me skal sjå bedring, både for hjorten og for produksjonen vår. 
 
Rundt 40% av avlingen har forsvunne iforhold til for 10 års pga av hjorten. Hjorten gjer stor skade på 
skog og dyrka mark i mangel på mat. 
Vis de tar èin kjøretur ned Bleiklidalen og ut til sandalsneset kan de sjå kor stor skade det berre langs 
veien det er frå hjorten. 
 
Me er einaste drifte igjen i sandalen, me overtok i januar 2020, men vurderer allerede og legge ned igjen 
då det er stor økning i kunstgjødsel priser og økende hjorte bestand i område. 
 
Vår/sommar tell me kring 20-30 dyr på innmark på nattes tid.
 
Det er også blitt observert kadaver både på ut og innmark vinters tid grunna mangel på mat til hjorten. 
Det er rett og slett dyreplageri å ikkje prøve å få ned hjorte bestanden meir enn det som er lagt fram. 
 


